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中心：______________            姓名：_______________ 

1140804 高中職生中翻英短文翻譯題目 

我看到抽屜裡的一張照片，想起以前飼養的狗─貝兒（Bear）。 一

年前的暑假，我們去石岡(ShiKang)玩，路邊的一隻母狗帶了十幾隻

小狗，牠們都長得特別可愛。所以，我們要求爸爸讓我們帶一隻回

去飼養。從那天起，我們回家第一件事就是去看看牠。日子一天一

天過去，貝兒長大了。牠喜歡咬拖鞋，然後丟到巷子中，爸爸每次

都會生氣地打牠幾下，看著牠那無辜的眼神，我們不禁大笑起來。 

 

以前 previously 飼養 raise  特別 particularly 

巷弄 alley    無辜的 innocent 

 
 
  



2 
 

 

中心：______________            姓名：_______________ 

1140804 高中職生中翻英短文翻譯參考答案 

I saw a photo in the drawer and thought of the dog that I previously 

raised, Bear. One year ago, in summer vacation, we went to ShiKang to 

play. There was a female dog on the side of the road, and it brought more 

than a dozen of puppies, and all of them were particularly cute. Therefore, 

we asked Dad/our father to let us bring one back home and to raise it. 

Since that day, the first thing we came back home was to go and see it. 

Bear grew up day by day. It liked to bite the slippers and threw them in 

the alley. Every time Dad/our father would beat it angrily. When looking 

at its innocent eyes, we can’t help laughing. 

            


